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Abstract (en)
A refuse container has a container body (5) which is open at the top and which, when it is put to use, is closed with a lid (3) which has a likewise
closable feeder opening. To prevent the lid (3) coming loose from the container body (5) which is closed by it, a lid-securing means is provided
whose one part is designed in the form of a plurality of catch elements (8) which are arranged spaced apart from one another and which protrude
elastically from the container body (5) or from the lid (3), and whose other part is designed as an abutment (5, 9) for these catch elements, with
which abutment the catch elements (8), which are inaccessible after closure of the container body (5) with the lid (3), engage in the manner of a
safety catch. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Entsorgungsbehälter hat einen oben offenen Behälterkörper (5), der zur Ingebrauchnahme mit einem Deckel (3) mit einer ebenfalls
verschließbaren Einfüllöffnung verschlossen wird. Gegen ein Lösen des Deckels (3) von dem damit verschlossenen Behälterkörper (5) ist eine
Deckelsicherung vorgesehen, deren einer Teil als eine Anordnung von mehreren voneinander beabstandeten, elastisch vom Behälterkörper (5)
bzw. vom Deckel (3) abstehenden Einrastelementen (8) und deren anderer Teil als Widerlager (5, 9) für diese ausgebildet ist, mit welchem die nach
Verschluß des Behälterkörpers (5) mit dem Deckel (3) unzugänglichen Einrastelemente (8) sperrklinkenartig im Eingriff stehen. <IMAGE>
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